
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 01/02/2021 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Συμμετοχή ελληνικών εταιρειών στο πρόγραμμα για την προμήθεια των 

“Rafale”» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με δημοσιεύματα στο διαδίκτυο, της 20ης Ιανουαρίου 2020, ο Σύνδεσμος 
Ελλήνων Κατασκευαστών Αμυντικού Υλικού («ΣΕΚΠΥ») καλεί να εξασφαλιστούν 
ουσιαστικές βιομηχανικές επιστροφές για τις ελληνικές εταιρείες, μέσω συνεννοήσεων 
με τις γαλλικές κατασκευάστριες εταιρείες για την προμήθεια των 18 γαλλικών 
μαχητικών «Rafale». Στο πρόγραμμα της προμήθειας απουσιάζει η Ελληνική Αμυντική 
Βιομηχανία από κάθε είδους συμμετοχή. Σύμφωνα με τον Σύνδεσμο, «θα μπορούσαν 
να επιστραφούν από αυτά τα χρήματα, τουλάχιστον το 30%, …στη χώρα μας με τη 
μορφή βιομηχανικών επιστροφών, στηρίζοντας και τις Ένοπλες Δυνάμεις και την 
ανάπτυξη των ελληνικών επιχειρήσεων στον αμυντικό τομέα». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
1. Προτίθεσθε, μέσω νομοθέτησης, να προβλεφθεί η συμμετοχή της Ελληνικής 
Αμυντικής Βιομηχανίας σε τομείς, όπως η εν συνεχεία υποστήριξη και το  
υποκατασκευαστικό έργο, ώστε η αγορά οπλικών συστημάτων του προγράμματος 
προμήθειας των 18 γαλλικών μαχητικών «Rafale» να προκαλέσει προστιθέμενη αξία για 
την ελληνική οικονομία και κοινωνία; 

2. Διατίθεσθε, μέσω νομοθέτησης, αφενός, να θεσπίσετε Υφυπουργείο Αμυντικής 
Βιομηχανίας, στα πρότυπα των χωρών με ισχυρή αμυντική βιομηχανία. και αφετέρου, 
να ξεκινήσετε άμεσα θεσμική συνεργασία Κυβέρνησης και εγχώριας αμυντικής 
βιομηχανίας, προκειμένου να προκύψουν βιομηχανικές επιστροφές και επενδύσεις στη 
χώρα μας άνω του 30% της αξίας του συνόλου των επικείμενων εξοπλιστικών 
δαπανών; 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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